

بحوث التخرج للعام الدراسي ٢٠٢٢ - ٢٠٢٣

اسم الطالب	اسم الاستاذ المشرف	عنوان بحث التخرج
عبير ناصر نعمة عبير حسن كاظم ندى نجم عبيد	أ.د. عباس حسين مغير	Assessment Of The Risk Factors For Patients With Diabetes mellitus attending AL-HUSSEIN MEDICAL CITY hospital at Holly Kerbala city
جعفر صادق عبد الحسين حبيب علي محسن حسين عامر محمد	أ.د. عباس حسين مغير	Assessment of the risk factors for patient with Chronic kidney disease attending AL-HUSSEIN MEDICAL CITY hospita in holy Kerbala city.
زينب حميد شعلان	أ.د. عباس حسين مغير	Studying the Amylase Levels in Patients Non Insulin Dependent Diabetes Mellitus Disease Attending Al-Hussein Medical City at Holy Karbala City
محمد ياسر خضير محمد عبد الكاظم علي هيثم يونس ياسر فائز كاظم	م.م باسم محمد عبيد	Relationship between hepatitis A virus and jaundice patients
أمير محمد عبد الحمزة آيات عبدالرسول مجيد بنين عباس جميل اسيل هاشم مهدي	د. ازل علاء عباس	Isolation of tinea spp. From fungal infection and evaluation of some plant extact on it
نور هان ليث ندى جبار نبأ شوقي حسنين خليل	د. ازل علاء عباس	Isolation of tinea spp. From fungal infection and evaluation of some drug on it
بنين علاء عبد الحسين اسراء عبد الخالق دعاء فاهم جاسم زهراء كاظم محمد سارة خالد حسين ايات رزاق كاظم استبرق جمعة عريبي	م.م. دعاء رستم	Carbohydrates and their relationship to diabetes
راء جعفر مجيد ايات حيدر حمزة بنين صباح علي براق محمود ابراهيم	د. احمد جمال حسين	Relationship between lipid profile in women with polycystic ovary syndrome
ضحى سمير عبد الصاحب مصطفى محمد علي زمن ستار عبد الله ماهر محمد خضير	م. م محمد جواد كاظم	Biochemical study of diabetic patients

م.م صميم عباس حسين	زينب زهير عبد الوهاب رفال رافد الصايغ براء موسى عبد الهادي زينب عبد الزهراء جواد	Chronic Hepatitis C Virus (HCV) Infection: Diagnostic methods and treatment
م.م صميم عباس حسين	حيدر فلاح مهدي ملاك ربيع عبد الأمير محمد علاء جلال طه محمد صادق	Study that Association between Covid-19 and Blood Group in Karbala
د. اشرف عيال مطر	امجد صباح محمد حسين علي عبودي بنين علي عبد الحسين	Proteus bacteria of catheter-associated urinary tract infection
م.م.حسين عامر محمد	محمد هادي محمد محمد علي حمد مثنى وهاب طراد نبأ مشتاق محمد	Associated auto-immune disease in type 1 diabetes patients
د. صلاح هاشم شهيد	محمد عامر عبد العامر مرتضى رياض عبدالله مصطفى هادي عبد زيد محمد صالح كامل	Clinical Signs and Laboratory Tests for Systemic Lupus Erythematosus Diagnosis
د. صلاح هاشم شهيد	زينب باسم لطيف غفران جميل حمزة بنين أحمد جبار رقية وسام عبد الأمير	A study of the relationship between age, gender, and some immunological parameters in patients with celiac disease in the Karbala province
أ.د.علاء فراك	فيد احمد حبيب	Biochemical Study of the Association Between Serum Level of Zinc ,Copper and Selenium with Hormones of Thyroid Gland in Patients with Thyroid Disorder